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Zápis z jednání veřejného zasedání zastupitelstva obce Bohutín č. 1 / 2025 
konaného dne 5.3.2025 v 18:00 hodin v zasedací místnosti OU v Bohutíně. 

 
Starosta zahájil a přivítal přítomné.  Následně proběhlo schválení programu schůze a zapisovatele 
paní Hanu Valentovou a ověřovatele zápisu a komisi pro návrh usnesení p. Kamilu Jurajdovou a Evu Krystek. 
Následně byl schválen Program jednání.  
ZO schválilo rozpočtové opatření 3-2025. Následovalo schválení prodeje pozemků obce Věře Rutarové a Květě Urbanové, 
Vladimíru Doleželovi a Dagmar Škurkové a manželům Kouřilovým za cenu 200,- Kč/m2 (cena obvyklá v čase a místě). 
Následovalo projednání a schválení finančních darů a dotací pro 2025 pro Charita Šumperk, Klíč - centrum sociálních 
služeb Olomouc, Český svaz včelařů Ruda nad Moravou, Mažoretky z.s. Ruda nad Moravou, Linka bezpečí Praha, Domov 
na rozcestí Svitavy, SKAUT Ruda nad Moravou, ZDRAVOTNÍ KLAUN. 
ZO schválilo odpuštění poplatků za odpady pro občanky Jarmilu Březinovou a Darině Slawinské z důvodu umístění 
v sociálních zařízeních.  
Potom byly projednány změny v Odpadovém hospodářství obce - Prodloužení svozového intervalu pro KO (komunální 
odpad) na 1x/3 týdny. Uspořené prostředky budou použity na udržení ceny ročních poplatků pro občany pro 2025. 
Rozšířeny jsou kapacity nádob na třídění PLAST-SKLO-KOV o 15 kontejnerů, rozšířil se objem nádob na GASTRO-olej, Textil 
a nově byly instalovány nádoby na GASTRO-odpad z kuchyní. Dále budou občanům nabídnuty k bezplatnému pronájmu 
žluté popelnice 240L  na PLAST a NK do každé č.p.  
Starosta také informoval , že naše Obec vstoupila do SVAZKU regionu Ruda a bude soutěžit se Svazkem lepší ceny na 
služby, spojené s likvidací odpadu v dalším období. 
ZO schválilo záměr vypracovat MEK (místní energetickou koncepci), která je základem pro budoucí směřování ke sdílené 
energetice obecních budov s použitím dotace. 
Žádost občanů Michala Bogáně a Radka Frychrycha na revitalizaci cesty p.č. 518/2 na Vyhnálově byla zamítnuta. 
Starosta informoval ZO o výpovědi MUDr. Prachaře z ordinace v Bohutíně k 30.6.2025, starosta požádal zastupitele, aby 
společně hledali náhradu. 
Dále starosta informoval ZO o vyjádření Správy silnic k Žádosti o řešení situace parkování automobilů na chodníku – Zbová 
a byl požádán ZO o napsání dopisu zmíněným občanům s Žádosti o nápravu pro zvýšení bezpečnosti silniční dopravy 
v místě. 
Následovala informace pro ZO o schválené instalaci závor na železniční přejezd v obci (do roku 2027) a o změněn projektu 
na nové nádraží, parkoviště a druhou kolej v obci – projekt je z důvodu nedostatku financí od OlKr  pozastaven. 
Potom ZO vyslechlo žádost pana Ščuryho o vyřešení černé skládky naproti vjezdu do domu č.p. 66 vytvořenou pane V. 
Berkou z důvodu parkování aut před vjezdem do č.p 66. 
 
Diskuze: 
-ZO pověřilo starostu požádat o oddálení termínu 1.4.2025 (odsouhlaseno ve SVAZKU obcí) pro svoz KO_ 1x/ 3kt až na 
konec června/2025 
-Paní Jurajdová požádala o rozšíření nádob 110L na GASTRO-odpad z kuchyní i na stanoviště kontejnerů. 
-Pan Diviš předvedl ZO návrh provedení instalace kamerového systému ke sledování a ochraně majetku kolem TV a DH2. 
 
 
 
 
 
Na závěr byl přečten Návrh usnesení a odsouhlaseno jeho znění. 
Potom starosta poděkoval všem za účast a schůzi ukončil. 
 
 
Zapsal: ……………………………… 
 
 
Ověřil: ……………………………. a …………………………… 
 


